

نموذج الإفصاح نصف السنوي عن استخدام متحصلات اكتتاب زيادة رأس المال  
(معد وفقا لاحكام المادة ٥٢ من قواعد القيد)

اسم الشركة	مصرف أبوظبي الإسلامي - مصر
كود التقييم الدولي	ISIN:EGS٦٠١١١٢٠١٩
نوع اكتتاب زيادة رأس المال	٧ بإعمال حقوق الأولوية في الاككتاب للاكتتاب العام بدون أعمال حقوق الأولوية
تاريخ انتهاء اكتتاب زيادة رأس المال	٧ فبراير ٢٠٢٣
تاريخ قيد اسهم زيادة رأس المال	١٩ يونيو ٢٠٢٣
القيمة الاجمالية لمتحصلات الاككتاب	١ مليار جنية مصري
الاستخدام الفعلي للمتحصلات حتى نهاية الفترة المالية المنتهية في ٣١ / ١٢ / ٢٠٢٣ مقارنة بما تم الإفصاح عنه في نشرة الاككتاب	<p>متحصلات الاككتاب طبقا لما هو مفصّل عنه في نشرة الاككتاب:</p> <p>استيفاء بند رأس المال في قانون البنك المركزي والجهاز المصرفي الخاص بإعادة تنظيم شروط ترخيص البنوك والخاص بزيادة الحد الأدنى لرأس مال البنوك ليصبح ٥ مليار جنية مصري بما يزيد من صلاية وكفاءة القاعدة الرأسمالية لمصرفنا في مواجهة المخاطر المحتملة وزيادة القاعدة الرأسمالية لمصرفنا لتدعيم نمو واستثمارات المصرف سواء تمويلات او استثمارات مالية.</p> <p>الاستخدام الفعلي للمتحصلات:</p> <p>تم استخدام كامل القيمة في استيفاء بند رأس المال طبقا لقانون البنك المركزي والجهاز المصرفي المشار اليه أعلاه .</p>
القيمة المتبقية من متحصلات الاككتاب	لا يوجد
تفاصيل ووضع المشاريع مقارنة بما تم الإفصاح عنه في نشرة الاككتاب	تم استخدام كامل القيمة في استيفاء بند رأس المال طبقا لقانون البنك المركزي والجهاز المصرفي المشار اليه أعلاه .
نسبة انجاز المشاريع مقارنة بما تم الإفصاح عنه في نشرة الاككتاب	١٠٠%
بيانات اخرى	-

ختم المصرف



الممثل القانوني للمصرف

الاسم: محمد محمود محمد علي

التوقيع:


التاريخ: ٤ ابريل ٢٠٢٤ .

**Semi-annual disclosure form for the use of the capital increase subscription proceeds (Prepared in accordance with the provisions of Article ٥٢ of listing Rules)**

Company's name	Abu Dhabi Islamic Bank - Egypt
ISIN Code	ISIN:EGS60111C019
Type of capital increase	√Priority rights in the subscription.  Public subscription without the realization of priority rights.
End date of the capital increase subscription	February 7, 2023
Listing Date of shares of capital increase	June 19, 2023
The total value of the subscription proceeds	One billion Egyptian pound
The actual use of the proceeds until the end of the fiscal period ending on 31/ 12/ 2023 compared to what was disclosed in the prospectus	<u>Proceeds of the subscription according to what is disclosed in the subscription prospectus:</u> Fulfilling the minimum capital requirements in the Central Bank of Egypt Law that committed banks to maintain EGP 5 Billion as a paid in capital, which increases the solidity and efficiency of our bank's capital base against the potential risks and supporting the growth of the bank's Assets.  <u>Actual use of proceeds:</u> The full amount was used to fulfill the capital clause in the Central Bank and Banking System Law.
The remaining value of the proceeds of the subscription	Nil.
Details and status of projects compared to what was disclosed in the subscription prospectus	The full amount was used to fulfill the capital clause in the Central Bank and Banking System Law.
The percentage of project completion compared to what was disclosed in the subscription prospectus	١٠٠٪
Other data	-

**Legal representative of the Bank**

The Name: Mohamad Mahmoud Mohamad Aly

Signature: 

Date :4<sup>th</sup> of April,2024.

**Bank stamp**

